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Till kommunstyrelsens ordförande Matilda Hübinette
Varför används inte Medborgarrådet som verktyg när det gäller dialogen med Knivstaborna?
I kommunen finns ett utarbetat väl beprövat verktyg som del i arbetet med medborgardialoger, 
medborgarrådet. Det används inte utan istället har invånarna inbjudits till möten i höst med 
information och besvarande av  frågor samt möjlighet att lämna synpunkter i två aktuella frågor. 
Tre sådana möten har genomförts.
Relativt få deltagare kom till mötena och de lämnade bra synpunkter. Resultatet och 
användbarheten blev tyvärr begränsat och avses inte presenteras för Knivstaborna. 
Metoder för bra former finns samlade hos Sveriges Kommuner och Regioner, SKR och 
kompetensen finns i kommunhuset. Det är bara att hämta. Om man vill.

Matilda, var tog ditt partis, KNU, mycket goda ambitioner vägen när det gäller riktigt 
medborgarinflytande? Du gick till val med löfte om det. Är det så att ditt parti tvingas stå tillbaka 
för samarbetskollegor som inte alls verkar intresserade av medborgarnas möjlighet till verkligt 
medinflytande? Eller ser styret inte något behov? Eller är det bara brist på kunskap?

Claes Litsner
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